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人民友谊勋章
塔吉克斯坦国家科学院
水问题、水能和生态研究所
博凡达街5/2号，塔吉克斯坦共和国杜尚别 电话：+992(37)221-39-01
www.imoge.tj Email: info@imoge.tj
传真：+992(37)221-3901
09-06-2025，编号32508/25-168
南开大学
天津市津南区同砚路38号，300350 中国
邀请函
亲爱的卢学强教授，我代表塔吉克斯坦国家科学院水问题、水能和生态研究所，荣幸地邀请您（卢学强，男，1972-07-28，教授，南开大学环境科学与工程学院）于2025年8月访问塔吉克斯坦。
此行的目的是推进我们的合作研究项目“中塔环境技术转移体系构建与示范”，与相关机构进行学术交流并开展实地调查。访问期为7天（2025年8月16日至2025年8月22日）。所有的旅行相关费用将由贵机构承担。
我们期待您的访问，并希望进一步加强我们在环境技术转移和可持续发展方面的合作。

此致
敬礼

所长
古拉艾迈德佐达·阿明容·阿卜杜贾博尔（Gulahmadzoda Aminjon Abdujabbor） 博士
经办人：赛义德·沙里波夫（Sharipov Said）
电话：+992 552 95 95 95
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ORDER OF FRIENDSHIP OF PEOPLES

NATIONAL ACADEMY OF
SCIENCES OF TAJIKISTAN

Institute of Water Problems,
Hydropower and Ecology

Bofanda Street 5/2. Dushanbe Republic of Tajikistan Tel: +992 (37) 221-39-01 Fax: +992 (37) 221-39-01
wwwimogetj E-mail: infoimoge.t

from 09-06-2025, Ne32508/25 - /455

Nankai University
No.38, Tongyan Road, Jinnan District,
Tianjin, 300350 CHINA

Invitation Letter

Dear Prof. Lu Xuegiang on behalf of the Institute of Water Problems,
Hydropower and Ecology of the National Academy of Sciences of Tajikistan, I am
honored to invite you (Lu Xueqiang, Male, 1972-07-28, Professor, College of
Environmental Science and Engineering, Nankai University) to visit Tajikistan
in August 2025.

The purpose of your visit is to advance our collaborative research project
entitled Establishment and Demonstration of China and Tajikistan Environmental
Technology Transfer System, undertake the academic exchange with relevant
institutions and conduct field investigation. The visit will be 7 days (from 16/08/2025
to 22/08/2025). All expenses related to the trip will be covered by your institution.

We look forward to your visit and to further strengthening our cooperation in
environmental technology transfer and sustainable development.

Sincerely yours,

Executor; Sharipov Said
Tel: +992 552 95 95 95





